

Verslag Algemeen Bestuur

Datum 17-12-2025
Tijd 10:00 - 11:30
Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX DOETINCHEM)
Voorzitter Annette Bronsvoot

1 **Opening en mededelingen**

M. Boumans is afwezig.

I. Rensink meldt dat er een opvolger is voor Natasha Groot (Regiomanager Achterhoek bij Provincie GLD): Suzanna Wolters - van Nieuwkerk (ze is nu Teammanager van de Projectmanagers bij de Afdeling Gebiedsontwikkeling en Uitvoering bij Provincie GLD). Haar ervaring is ook goed voor het vervolg van het Ruimtelijk Perspectief Achterhoek.

2 **Aanwijzen DB-lid**

Het algemeen bestuur wijst Mw. L. Werger aan als lid van het dagelijks bestuur. Vanuit een aantal leden wordt aangegeven dat de voorzitter niet met iedereen heeft gesproken over de invulling van de vacante positie in het DB. Door A. Stapelkamp wordt opgemerkt dat het agendalidmaatschap van Winterswijk een bijzondere constructie is, aangezien alle gemeenten gelijk zijn. A. Bronsvoot geeft aan dat na haar vertrek en de invulling van de twee burgemeestersposten in Oost-Gelre en Winterswijk er opnieuw gekeken wordt naar de invulling van het dagelijks bestuur.

3 **Algemeen Plafondbesluit 2026**

Het Algemeen plafondbesluit 2026 wordt vastgesteld en kan worden gepubliceerd in het Blad gemeenschappelijke regeling.

4 **3e wijziging begroting 2025**

Het algemeen bestuur stemt in met de 3e wijziging begroting 2025.

5 **Lobby Brussel**

Het algemeen bestuur neemt kennis van de evaluatie van de EWRC 2025 en de evaluatie Pilot Lobby Brussel en doorkijk naar 2026.

Naar aanleiding daarvan wordt aangegeven dat de service van het hotel niet goed was en dat deelnemers tijdens een dienstreis blijkbaar niet goed verzekerd zijn. Dat is een aandachtspunt voor komende (groeps) reizen. **Actie: allen**

J. van Oostrum vond de EWRC goed, maar geeft mee dat het succes afhankelijk is van hoe iedereen zich inhoudelijk voorbereidt. Kijk kritisch naar de omvang van de delegatie en hoe we de delegatie strategisch inzetten. Bijvoorbeeld niet iedereen bij hetzelfde diner, maar spreiden. Verder blijven werken aan de lange inhoudelijke lijnen die we neerzetten vanuit de Achterhoek en daarbij aansluiting zoeken met andere Regio's.

A. Jetten vindt het jammer dat er geen bezoek aan het comité van de Regio's is gebracht. J. Van Oostrum antwoordt dat A. van Gijssel daar wel was (als lid).

We krijgen inmiddels een positie binnen de netwerken dat is mooi.

I. Rensink geeft aan dat de pilot is afgelopen, voor volgend jaar is er geen formatie meer. N. Eppich blijft nog een paar maanden met minder uren. Mogelijk kan daarna de strategisch lobby adviseur wat betekenen hierin, maar dat is niet de primaire taak van de lobby adviseur. J. van Oostrum geeft aan dat er besparing mogelijk is door een kleinere delegatie. I. Rensink antwoordt dat er wel iemand nodig is om de lange inhoudelijke lijnen te bewaken.

A. Bronsvoort constateert dat naast lobby schaarste ook bij de Duitslandcoördinatoren schaarste is. Dat is wel een zorgpunt. Het AB zal zich bij grotere ambities ook moeten afvragen of er extra middelen of capaciteit moet worden vrijgemaakt voor lobby.

I. Rensink meldt dat ze in gesprek is met de Regio's Stedendriehoek en Zwolle om te kijken of er samen ingezet kan worden in Brussel (huis der provinciën).

A. Stapelkamp geeft mee dat het ook goed is de Achterhoek Raad steviger mee te nemen in lobby richting Den Haag en Brussel.

A. Fellingier geeft aan dat mogelijk ook brancheorganisaties iets kunnen betekenen in de lobby. Onlangs had ze een gesprek met de goed georganiseerde ondernemersvereniging Lindus (Liemers/GMR). Ze kent dit niet in de Achterhoek.

W. Stortelder antwoordt dat die er wel is binnen de Samenwerkende Industriële Kringen Achterhoek (SIKA) en de grote VNO-NCW ledengroep in de Achterhoek. Beide voorzitters zitten in de Board. Op 14 januari is er een mooie gelegenheid om hierover door te praten.

6 Programma burgemeesterdag 14 januari 2026

W. Stortelder licht het programma kort toe. J. van Oostrum geeft mee om bij Dorpsakker de eigenaar een korte pitch te laten geven over de samenwerking met het bedrijfsleven. W. Stortelder antwoordt dat dat ook de bedoeling is.

Verder C. Nijhuis vragen om in haar toelichting iets te vertellen over de samenwerking binnen het bedrijfsleven en met Lindus.

A. Jetten vraagt om op een paar momenten goed foto's te maken om te posten. **Actie W. Stortelder**

7 Project Datagedreven Achterhoek

De Board heeft 11 december positief geadviseerd over het project.

Het algemeen bestuur stemt in met het project en de voorgestelde financiering en stelt de gevraagde bijdrage van € 558.500,-- uit het investeringsfonds beschikbaar.

8 Project regiocoördinator Tech.Land

De Board heeft 11 december positief geadviseerd over het project, maar heeft wel een tweetal aandachtspunten meegegeven:

1. Ondernemers goed betrekken
2. De coördinator moet vanuit een regionale positie werken.

Om goed vinger aan de pols te houden is C. Nijhuis als linking pin aangehaakt in het vervolgtraject.

Het algemeen bestuur stemt in met het project en de voorgestelde financiering en stelt de gevraagde bijdrage van € 54.350,-- uit het investeringsfonds beschikbaar.

In het verlengde van dit project geeft A. Bronsvort aan dat er -op de valreep- een verzoek is binnengekomen om een financiële bijdrage van € 5.000 voor de TECH.LAND X-perience, die op 12 maart as in de Halle Münsterland plaatsvindt.

Binnen het grensbudget is hiervoor nog ruimte. Het is niet een nette procedure, maar ze vraagt of het algemeen bestuur hier mee akkoord is.

Het algemeen bestuur is akkoord, maar er moet dan wel een goede delegatie Achterhoekse ondernemers naar de X-perience.

9 Projecten doorontwikkeling Techniekdagen en Publieke Mobiliteitshub Varsseveld

De Board heeft 11 december positief geadviseerd over deze projecten.

Het algemeen bestuur neemt kennis van de twee projecten.

10 Toelichting op verhaallijn Regioplan NPVR

R. Buiting geeft een toelichting op de stand van zaken en verhaallijn. (*presentatie is toegevoegd aan iBabs en toegezonden*).

J. Oostrum heeft behoefte bestuurlijk meer te worden aangehaakt. De Achterhoek profileert zich met de aanpak droogte/water, dat goed zwaluwstaarten. Neem de colleges goed mee. R. Buiting antwoordt dat vanaf januari de inhoud geladen wordt dus dat wordt komend half jaar opgepakt.

Gevraagd wordt na te denken of van uit de Regio input mee geven kan worden voor de collegeprogramma's. I. Rensink antwoordt dat dat laatste loopt via DNA.

A. Bronsvort geeft mee dat vanuit de gemeenten echt de bereidheid is om mee te denken. Maak daar gebruik van.

Afgesproken wordt dat er een Roadshow langs de gemeenten wordt gehouden dit voorjaar. Ook wordt meegegeven om de (nieuwe) Achterhoek Raad twee keer mee te laten praten op de Visie 2050 voordat er om besluitvorming gevraagd wordt. De concept Visie ook langs de colleges laten lopen. **Actie R. Buiting**

R. Buiting geeft nog mee dat de thematafels voorlopig doorlopen, maar dat er op onderdelen al wel anders gewerkt gaat worden of minder inzet is voor sommige tafels.

11 Verslag van de vergadering van 30 oktober 2025

Verslag wordt vastgesteld.

12 Rondvraag en belangrijke data

W. Stortelder licht kort het programma van het werkbezoek van de minister BZK op 21 januari toe. Gestart wordt bij het belastingkantoor in Doetinchem. Dit is een potentiële locatie voor een Rijkshub. M. Boumans, H. Witjes, A. Jansen en M. Koster zijn hierbij aanwezig. Ook zal het gesprek gaan over de politiecapaciteit en veiligheid. Daarna wordt een bezoek gebracht aan Aviko (onder voorbehoud). Daar sluiten A. Peppelkamp en P. van Domburg bij aan. Mocht Aviko niet doorgaan dan wordt er een



ander bedrijf gezocht. Als het programma definitief is zal ook de reservering in de agenda's aangepast worden.

A. Stapelkamp meldt dat samen met Achterhoek Food gekeken wordt of er een samenwerking met Duitsland kan worden aangegaan. In Duitsland is er een andere benadering, maar lijkt wel interessant.

N.a.v. de leaderdag is er ook interesse in Achterhoek Food vanuit het gemeenschappelijk landbouw beleid (H. Rijnen). Er volgt een werkbezoek.

A. Fellingner vraagt hoe het staat met de bestuurlijke appgroep rondom de grenshoppers. A. Jetten zal dit in gang zetten. **Actie A. Jetten**

J. van Oostrum vraagt om de vragen in het amendement RPA van de gemeente Berkelland goed te beantwoorden. **Actie I. Rensink**

Vastgesteld d.d. 4 februari 2026

drs. I Rensink,
Secretaris/directeur

mr. M. Boumans MBA MPM,
voorzitter